
Artikel 41 vragen over V.V. Rijsoord 

Schriftelijke vragen aan het college van burgemeester en wethouders Ridderkerk (RvO, artikel 41) 

Datum 

16 juni 2023 

Onderwerp 

V.V. Rijsoord 

Vragensteller 

Victor Mijnders, CDA (i.s.m. Marcella van der Heijde-Keijzer en Pauline de Klerk burgerleden CDA 

Aanleiding 

Op vrijdagmiddag 9 juni hebben we als CDA Ridderkerk fractie een bezoek gebracht aan V.V. 

Rijsoord. De voetbalvereniging heeft op dit moment 945 leden, waarvan er meer dan 700 actief 

voetballen, maar heeft op dit moment een ledenstop met een wachtlijst van bijna 75 kinderen die 

graag bij V.V. Rijsoord willen spelen. Dit vanwege het feit dat vanwege het aantal beschikbare 

velden er niet meer trainingen en wedstrijden gehouden kunnen worden. 

V.V. Rijsoord heeft de ambitie om verder te groeien en wil daarnaast een belangrijke 

maatschappelijke functie in Ridderkerk in de toekomst blijven vervullen. Op dit moment heeft de 

voetbalvereniging ook goede gesprekken met de gemeente Ridderkerk om te kijken welke 

mogelijkheden er zijn om verder te groeien en de verkeers- en parkeersituatie op en rondom de 

voetbalvereniging te verbeteren. 

Vragen 

De CDA Ridderkerk fractie heeft naar aanleiding van het bezoek aan V.V. Rijsoord de volgende 

vragen:  

1. De voetbalkooi naast de parkeerplaats zou een mogelijke oplossing bieden (mits dat de 

voetbalkooi iets vergroot wordt en de ondergrond wordt aangepast). Hierover is ook eerder 

gesproken met de gemeente.  

a. Ziet het college de voetbalkooi als mogelijkheid om geschikt te maken voor trainingen en 

wedstrijden (op half veld voor de jongeren teams). 

b. Zo ja, op welke termijn is dit haalbaar? 

c. Zo nee, waarom niet? 

Daarnaast zou het stuk landbouwgrond naast de voetbalvereniging ook een mogelijke locatie zijn 

voor extra velden voor de voetbalverenging. 



2. Heeft het college al gesprekken gevoerd met de eigenaar van het stuk landbouwgrond naast 

V.V. Rijsoord? 

Zo ja, wat is de status hiervan? 

Zo nee, is het college bereid om dit gesprek op korte termijn aan te gaan en op welke termijn 

zou dit mogelijk zijn? 

 

3. Ziet het college dit ook als een realistische mogelijkheid om eventueel extra velden te 

realiseren voor de voetbalverenging (graag toelichten)? 

Daarnaast willen we graag de aandacht vragen voor de verkeersituatie op en rondom de 

voetbalvereniging:  

4. Er is gesproken over extra parkeerplaatsen (half verhard veld) naast de huidige parkeerplaats. 

Op welke termijn worden deze parkeerplaatsen gerealiseerd en hoeveel parkeerplaatsen 

worden er aan de huidige parkeerplaats toegevoegd? 

 

5. Vanwege de vele auto‘s en fietsers bij de ingang van V.V. Rijsoord kan dit voor onveilige 

situatie zorgen, zeker omdat hier ook veel kinderen fietsen: 

a. Is het college het met het CDA eens dat de verkeersveiligheid bij de ingang van V.V. 

Rijsoord verbeterd kan en moet worden? 

b. Ziet het college het instellen van een 1 richtingsweg op de parkeerplaats en/of het 

aanbrengen van een extra inrit/ afrit van de parkeerplaats als mogelijkheden om de 

verkeersveiligheid te verbeteren (graag toelichten waarom wel/niet). 

c. Ziet het college nog andere mogelijkheden om de verkeersveiligheid te verbeteren rondom 

de ingang van V.V. Rijsoord en de parkeerplaats? 

 

6. De vereniging gaf ook aan dat zeker in de wintermaanden het op en rondom de ingang en de 

parkeerplaats erg donker kan zijn. Is het college op korte termijn bereid om met de 

voetbalvereniging te kijken welke mogelijkheden er zijn om extra verlichting te plaatsen? 

Gelet op het bepaalde in artikel 41 van het Reglement van Orde voor de raad verzoek ik u om 

schriftelijke beantwoording van deze vragen. 
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